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Radna Krakowa 

Szanowny Panie Prezydencie 

Jak podają media związane z gospodarką, fundusze private eąuity zamierzają 
finansować samorządowe inwestycje w Polsce - wodociągi, elektrociepłownie, lotniska 
i energetykę, samorządowe inwestycje - wodociągi, elektrociepłownie, lotniska i 
energetykę. Jednym z takich podmiotów jest Penta Investment (ma na koncie rozwój 
SmYAK, największego projektu wodociągowego w Czechach, był właścicielem lotniska 
w Koszycac, w portfelu ma takŜe spółkę dostarczającą elektryczność i ciepło dla 
Bratysławy). Penta Investments jest środkowoeuropejską grupą inwestycyjną 
specjalizującą się w sektorach private eąuity i real estate. Penta powstała w 1994 roku 
i zaczynała działalność jako broker giełdowy. 

 

Ciekawą inwestycją dla funduszy   mógłby być zakup przedsiębiorstw uŜyteczności 
publicznej, jak na przykład: wodociągi, energetyka i usługi komunalne. [wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 

wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych], partner zarządzający 
polskim biurem Penta Investments zadeklarował gotowość przystąpienia do 
omówdenia oferty i do negocjacji. MoŜe Kraków byłby tym pierwszym miastem. 

Penta w tym roku chce wydać 500 min EUR. Nie jest to jedyny zainteresowany na 
samorządowe inwestycje. 

 


